
Skolebestyrelsesmøde torsdag den 20. januar 2022 
17:00-19:00 
Mødet afholdes virtuelt - link udsendes umiddelbart før mødet. 
 
Fraværende: Erik, Karsten 
Til stede: Malene, Rikke, Sanne, Tina, Charlotte, Jacob, Claus, Michael, Søren, Lone  
Meddelelser/oriente
ring 
Ledelsen: 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Personale – almen 
og special: 
 
Tillidsvalgte – 

 
 
Kort status 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
Velkommen til nye ansigter – 
velkommen til Tina Foged 
(suppleant for Jannick) og Jacob 
Michelsen (suppleant for Hirma) 
Corona – skolen er ramt i et vist 
omfang. Flere elever her i uge 3 
end de foregående uger. Specielt 
0C har været ramt og ellers er det 
1-3 elever pr. årgang i almendelen. 
Specialcenteret har været forskånet 
for mange tilfælde. 
Vandskade igen – i samme område 
som sidst, men denne gang 
desværre en frostsprængning, som 
forsikringen ikke dækker. Der 
arbejdes på at etablere løsninger 
der kan bringe musiklokalet i stand 
igen – nogle instrumenter har 
skolen fået lov til at få af 
ungdomsskolen. 
Forventninger regnskab 2021 – vi 
kommer ud af 2021 med underskud 
– der har været uforudsete udgifter 
til visiteringer og brug for ekstra 
hænder i forbindelse med 
etablering af pædagogiske tilbud til 
udfordrede børn. Tættere på 
regnskab 2021 næste gang.   
 
Vi synes det går den rigtige vej – 
personale er på vej tilbage både 
alm. syge og coronaramte. 
Specialafdelingen har ikke endnu 
været under samme pres rent 
coronamæssigt. 

20 
min. 



almen og special: 
 
 
 
 
 
 
 
Elevråd: 
 
 
Forældrevalgte: 
 

Der er valg til TR i foråret. 
Der er valg til Kredsen i foråret. 
I specialafdelingen er der blevet 
valgt ny AMR, fordi tidligere AMR 
har fået nyt arbejde.  
 
Elevrådsmøde i denne uge aflyst 
pga. coronatilfælde. 
 
Der mangler referater på vores 
hjemmeside fra oktober 2021 og 
frem 
Opmærksomhed på aldersgrænser 
for film. 
Opmærksomhed på om 
energidrikke fortsat sælges i 
skoletiden i Medius. 
Skolefester aflyst – hvad med 
kulturture? Kulturture er ikke 
aflyst, og det håber vi, de ikke 
bliver. 
 

Elevråd Karakterer i 
hverdagen samt 
standpunktskarakter
er, 
uddannelsesparathed 
og -vurdering 

I 9. årgang opleves karakterer og 
uddannelsesparathedsvurdering 
som noget, man sagtens indbyrdes 
kan tale om. Der gives ikke udtryk 
for at det opleves som et pres. Og 
man kan komme i dialog med 
hinanden og lærerne. 
SB foreslår elevrådet, at få 
formaliseret og udbredt gode råd til 
elever, der kunne være presset. 
Hvem går man til? Hvem kan man 
tale med? 
Rikke tilbyder, som 
udenforstående, at komme og tale 
om de gymnasiale uddannelser og 
deres forventninger og måske få 
aflivet nogle myter.   

10 
min 

Invitation Invitation til 
fødeskolernes 
bestyrelser 

Vi inviterer alle i bestyrelserne til 
vores aprilmøde – 19/4 2022. Det 
sidste møde – som skulle have 
været startskuddet – var i januar 

15 
min 



2020 kort før nedlukningen og 
derfor kan der sidde nye 
bestyrelsesmedlemmer i Føvling og 
Glejbjerg, som vi skal have draget 
ind. 
Er det forsat 2.-4. klasserne man 
vil arrangere noget for, eller har 
corona ændret vores fokus til andre 
årgange? 
LC sender forslag til invitation til 
Malene. 

Princip Formidling af 
information 

Fælles gennemlæsning - Godkendt 10 
min 

Princip  Princip antimobning Fælles gennemlæsning – Godkendt 
– princippet lægges først ud, når 
retningslinjerne er godkendt og kan 
lægges ved med henvisning. 

10 
min 

Dialogmøde Ideer til punkter Første forslag til dialogmøde med 
det nye udvalg: 
Post-corona børn – hvordan tænker 
man politisk der skaffes midler og 
tid til den psykiske og faglige 
opsamling. 
Politisk holdning til eksamen for 
elever i 8. og 9. årgang – har de 
haft de bedste vilkår? 
Trivsel. 
Senest den 7/2 skal punkter 
fremsendes. 
Formand og næstformand for SB 
deltager i mødet som afholdes den 
8/3. Ledere er ikke inviteret. 

10 
min 

Punkter til næste 
møde 

 Energidrikke i Medius 
Budget 2021 
Princip om faglig og social udvikling 
Næste princip i rækken 
Tidsplan for valg til 
skolebestyrelsen – herunder hvor 
mange der er på valg. 
Hvordan får vi forældrene i 
specialafdelingen aktiveret, så de 
vil træde ind i skolebestyrelsen. 
Søren og Jacob går i tænkeboks. 

5 
min  



 
 
Ref: LC  
 
 
 
 

Idekatalog til forældreråd 
Skolegården som læringsrum 
Trafikkaos morgen og eftermiddag. 
SB er på mødet orienteret om 
forældrehenvendelse vedr. trafikale 
problemer på idrætsalle om 
morgenen. SB har også set det 
svar der er sendt retur fra Teknik 
og miljø. SB ønsker, at det bliver 
undersøgt om der er sket en 
misforståelse – idet spørgsmål og 
svar ikke umiddelbart hænger 
sammen i SBs forståelse. Jacob og 
modtagende pædagoger på 
morgenvagten i specialafdelingen 
inddrages i udredningen.  

Evt.  
 

 Ønske om mere undersøgende 
undervisning, hvor rummet uden 
for bruges/anvendes. 
 
Datoer for de kommende SB-møder 
flyttes: 
24/21/3 
24/331/3 
19/4 fastholdes 
19/524/5 
14/67/6 

5 
min 


